
 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم 

Allah’ın Vaadi Haktır! 

 

Şam devrimini her dakika izliyor, kalplerimiz zafer için çarpıyor ve devrimin 
tüm İslam ümmetinin yüz yılı aşkın bir süredir maruz kaldığı sömürgeciliğin 
boyunduruğundan ve nüfuzundan kurtulma umutlarını gerçekleştireceğini ümit 
ediyorduk ancak, bu kafirler her zaman olduğu gibi devrime hile yapmak için 
ortaya çıkarak, ilk hareketinden bu yana Allah için olduğu ve hedefinin İslam 
şeriatının uygulanması olduğu çağrısında bulunan devrimi doğal gidişatından 
saptırmak istiyorlar. 

Evet, Beşar Esad düştü, Şam halkı rahat bir nefes aldı ve onun zulmünden 
kurtuldu ancak dünyanın tiranlarının birçoğu, aksine onların hepsi, her yerde 
Müslümanları gözetleyip duruyorlar. Zira onların yaptıkları tek şey, yalan ve 
iftirayla Suriye halkının hayrını istediklerini iddia ederek Şam halkının kendi 
toprakları ve yaşamları üzerinde egemenlik sahibi olmalarını sağlayan her türlü 
siyasi iradeyi kontrol edip tahakküm altına alacak sahte ve zayıf güçlerini 
göstermektir; oysa gerçekte onlar, Obama’nın “saçlarımı beyazlattı” dediği Şam 
devriminden dolayı parmaklarının uçlarını ısırıyorlar; çünkü bu devrim, kafirleri 
ve münafıkları korkutan İslami bir ruh taşımaktadır.  

Şüphesiz İslam ümmetinin devrimi, Allah'ın izniyle muzaffer olacaktır; her ne 
kadar zafer gecikse de Allah'ın yardımı gecikmeyecektir; çünkü Allah’ın vaadi 
haktır ve tasavvur ettiğimiz ve beklediğimiz şey zamanında gelecek olup bu 
bizim beklentimizin ötesindedir. وَاللهُ غَالِبٌ عَلىَ أمَْرِهِ وَلكَِنَّ أكَْثرََ النَّاسِ لََ يعَْلمَُونَ     “Muhakkak 
ki Allah emrinde galiptir. Fakat insanların çoğu bunu bilmezler.” [Yusuf 21] 
Hile yapan kafirlere gelince; Allah onların azgınlıklarına fırsat verir, sonra da 
onları fark edemedikleri bir yerden yakalayıverir; zira Subhanehu ve Teala şöyle 
buyurmuştur:  ِبنُْياَنهَُمْ مِنَ الْقوََاعِدِ فخََرَّ عَلَيْهِمُ السَّقْفُ مِنْ فَوْق ُ هِمْ وَاتَٰيهُمُ الْعَذاَبُ قَدْ مَكَرَ الَّذ۪ينَ مِنْ قبَْلِهِمْ فَاتَىَ اللّٰه
يشَْعرُُونَ   لََ  حَيْثُ   .Onlardan öncekiler de (peygamberlere) hile yapmışlardı“مِنْ 
Sonunda Allah da onların binalarını temellerinden söktü üstlerindeki tavan 
da tepelerine çöktü. Bu azap onlara, fark edemedikleri bir yerden 
gelmişti.” [Nahl 26] Dolayısıyla bizim yapmamız gereken tek şey, Allah'ın 
yardımı gelene kadar Allah'tan bu konuda sebatkar olmayı ve doğruluk üzere 
kararlı olmayı istemektir. قرَِيباً     يكَُونَ  أنَْ  عَسَى  قلُْ  هُوَ  مَتىَ  وَيقَوُلوُنَ  “Ne zamanmış o?” 
diyecekler. De ki: “Yakın olsa gerek!” [İsra 51] 
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